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Abstract (en)
A connecting terminal is described in the case of which each connecting pole has a screw terminal (12, 14, 16) with a conductor protection element
(20, 24) and a plug contact (18). The contact laminates (26, 28) of the plug contact (18) are in each case constructed as an integral sheet-metal
stamped part with the conductor protection element (20), and produce the electrically conductive connection between the screw terminal (12, 14, 16)
and the plug contact (18). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Anschlußklemme beschrieben, bei welcher jeder Anschlußpol eine Schraubklemme (12, 14, 16) mit einem Leiterschutzelement (20,
24) und einen Steckkontakt (18) aufweist. Die Kontaktlamellen (26, 28) des Steckkontaktes (18) sind jeweils als einstückiges Blechstanzteil mit
dem Leiterschutzelement (20) ausgebildet und bewirken die elektrisch leitende Verbindung zwischen der Schraubklemme (12, 14, 16) und dem
Steckkontakt (18). <IMAGE>
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